
Ik vind het zeer belangrijk dat de e collar niet verboden wordt!!
De e collar helpt mij, en vele anderen, om de hond helemaal onder controle te houden.
Ik heb alles al geprobeerd via meerdere proffesionele gedragstrainers en dan hebben we het 
niet over 1 jaartje wat ''uitproberen'', maar dan hebben wij het over minstens 3 jaren lang 
intensief met dit probleem bezig zijn.
Doordat geen gedragsdeskundige zonder e-collar ons kon helpen, hebben mensen uit de 
omgeving inmiddels al een boa en de politie opgebeld en deze op mij afgestuurd, omdat 
mensen in de buurt klaagden over het blaffen van de hond.
Door de e collar te gebruiken bij het blafgedrag kan ik mijn hond opvoeden om het blaffen af 
te leren.
Er zijn verschillende proffesionele blafbanden op de markt, en ik heb niet bespaard hierop, 
maar de meest diervriendelijk gekocht wat inhoud dat hier wel minstens 15 tot 20 standen op 
moeten zitten qua stroomstootsterkte, zodat de hond een keuze kan maken of hij door wil 
blaffen of niet.
Zonder de e collar gaat dat niet lukken. En ben ik gedwongen mijn hond dalijk op marktplaats 
te gaan zetten, zodra dit verbod er komt zie ik geen andere mogelijkheid dan afstand te 
moeten doen van mijn hond.

Ik ben van mening dat de geringe stroomstootjes die de hond krijgt van de e collar hem geen 
kwaad doen. Dit omdat de hond juist veel blijer is geworden en veel vaker met zijn speeltje 
komt aanrennen, en veel minder druk is met het blaffen in de tuin.
Hij is meer ontspannen.

Het om hebben van de blafband werkt nu voornamelijk nog als herinnering aan ongewenst 
gedrag. Ik begrijp echt wel het standpunt van de overheid, en ja, ik had liever ook geen 
stroomband omgedaan, maar de banden met enkel ultrasone geluiden en/of trillingen en alle 
trainingen enkel gebaseerd op natuurlijk leiderschap en beloningen (zoals koek), werken 
explesiet niet of nauwelijks tegen het blaffen in de tuin, zodra mensen voorbij lopen langs 
onze tuin.
Ik weiger mijn hond op te gaan sluiten binnenshuis. Dat vind ik dierenmishandeling. Ik zie 
dalijk geen andere optie dan mijn zeer dierbare vietvoeter naar het asiel te gaan brengen, of op 
marktplaats te gaan zetten.
Als iedereen dit doet met een hond die overlast veroorzaakt in de buurt, omdat mensen last 
hebben van het geblaf van honden, dan komen asiels stampvol te zitten.
Vraag aan de gemiddelde wijkagent hoe vaak mensen klagen over het blaffen van een hond, 
en deze staat in de top 10 van ergenissen van mensen.

Ik vind het daarom belachelijk dat de e collar verboden wordt. De angst die de hond zou 
ervaren bij enkel het omhebben van de band, omdat hij een stroomstoot kan verwachten, staat 
niet in proportie tot dit hele MAATSCHAPPELIJKE probleem.
Er moet naar het HELE plaatje gekeken worden, omdat ik niet enkel verantwoordelijk ben 
voor het goed diervriendelijk houden van mijn hond, maar OOK heb ik zorg te dragen voor 
mijn straat en omgeving!
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